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Så er udendørssæsonen ved at nærme sig afslutningen, e�er en begivenhedsrig sæson 2023. 
 
Men inden vi går i gang med den skarpe vintertræning, mangler vi lige DVC og en kamp mod SSBF. 
 
Sommerlandsturneringen 
 
Så er sommerlandsturneringen for 2023 afslutet. Et helt nyt format er blevet afprøvet, og mange har fortalt, at 
nyskabelsen har givet flere jævnbyrdige og spændende kampe.  
 
Alligevel vil vi i turneringsudvalget se på, om vi har valgt det helt korrekte format. Derfor er der sendt et spørgeskema 
ud via hjemmesiden, hvor alle spillere med licens kan besvare 14 spørgsmål. I skrivende stund er der 117 der har 
svaret. Det er fint, når man tænker på at turneringen lige er slut. Men med næsten 700 mulige besvarelser skulle vi 
gerne meget højere op i antal besvarelser. Så har du ikke allerede svaret, så se på hjemmesiden, hvor der er et link. 
 
Danske mestre blev igen Hedebo, som vandt med stor margen �l Starpetanque og Starmasters. Hedebo skal dermed 
repræsentere Danmark i Europacuppen også i 2024. 
 
E�er afslutningen har få givet udtryk for, at der mangler medaljer �l dem der bliver nr. 2 og 3. Vi har valgt i år, at det 
kun er vinderne der får medaljer. Til gengæld gælder det så i alle rækker.  
Tidligere har man i Danmarksserien og Regionalen ikke fået medaljer. Det får vinderne nu i 3. division og i serierne. Så 
der er ikke sparet noget, blot omfordelt.  
 
Til slut skal der lyde en stor tak �l alle klubber og deres holdledere. En ny indberetningsmodel er taget i brug, hvor 
man kan se mere detaljeret s�llinger. Sam�dig kan man følge med i, hvordan modstanderne s�ller op og deres 
dagsform. Vi kan konstatere, at selv om de nogen steder har drillet lidt med indberetningerne, så er det trods alt gået 
over al forventning. Kæmpe tak �l alle jer er har stået for indberetningerne. I har udført et godt stykke arbejde. 
 
Dansk Veteran Cup 
 
Vi er nu nået �l semifinalerne i DVC. Mange kampe har været afviklet, og nu skal de fire finalehold findes. 
 
Vi har i TU talt om, at der fra kommende år bliver lavet et nyt koncept for DVC. Vi har fra mange, at det nuværende 
system ikke fungerer. Det gælder både i spillesystemet med de 2 doubler og 3 tripler, og hvem man møder. 
 
Nogle hold giver udtryk for, at der er for stor forskel på styrken, af de hold der møder hinanden. Det har taget lysten 
fra nogle. Derfor overvejer vi, at vi fra kommende sæson spiller i niveaudelte rækker, som man kender det fra både SLT 
og Klør 5. 
 
Vi vil ikke offentliggøre det frem�dige koncept nu, da DVC ikke er færdigspillet for 2023. Men der vil komme ændringer 
i 2024, som vil blive meldt ud senere. 
 
SSBF 
 
Vi skal den 14. oktober 2023 forsøge at slå SSBF i anden runde af den årlige venskabskamp mellem de to forbund. 
Desværre blev det i Malmø �l svensk sejr, men vi håber at kunne give svenskerne klø i Starmasters hal. 



 
 
Ved samme lejlighed håber vi at kunne lø�e sløret for det frem�dige format for kampene i SSBF. Svenskerne har lige nu 
et udspil fra os i høring. 
 
Danish Masters Tour 
 
Vi er ved at have de sidste hold klar �l årets overbygning på ranglisteturneringerne. Vi starter den 7. oktober i Ringe let 
hal, hvor ote herrehold og fire damehold skal dyste mod hinanden. Vi ser frem �l nogle intense og spændende kampe, 
og håber at mange petanquespillere vil lægge vejen forbi, for at se petanquespil af høj klasse. 
 
TU-Udvalget i frem�den 
 
Morten Junge Olsen s�lle ikke op �l genvalg �l Turneringsudvalget. Derfor har vi brug for dig, der ønsker at deltage i et 
spændende arbejde, med at arrangere og udvikle turneringer i petanque. Har du lyst og vil vide mere er du 
velkommen �l at kontakte en fra TU. Du kan finde vores mailadresser og telefonnumre på hjemmesiden. 
 
Streaming af kampe 
 
Vi har i TU nedsat et ad hoc-udvalg, der skal stå for streaming af udvalgte kampe i Danmark og i udlandet. Lige nu er 
det Susanne og Jakob der står for streamingen, men vi har brug for, at der er flere der vil varetage denne spændende 
opgave. 
 
Hvis du har lyst �l at vide mere, kan du kontakte Susanne og Jakob, som vil fortælle mere om opgaven. Vi kan sagtens 
bruge 4 – 5 personer mere �l opgaven, og gerne nogen fra vest for Storebælt. 
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